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Abstract (en)
The transport packaging (1) is formed from a palette-like base part (5), a covering part (6) and of connecting means for connecting the said parts.
According to the invention, the base part and the covering part are designed as profiles which are essentially U-shaped in cross-section and whose
edge flanges run in the same direction, a transporting recess (12) for internal conveying vehicles being provided in the edge flange of the base part.
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Abstract (de)
Die Transportverpackung (1) ist gebildet aus einem palettenartigen Bodenteil (5), einem Deckteil (6) und aus Verbindungsmitteln zur Verbindung
der genannten Teile. Erfindungsgemäß sind Bodenteil und Deckteil als im Querschnitt im wesentlichen U-förmige Profilteile ausgebildet, deren
Randflansch richtungsgleich verlaufen, wobei im Randflansch des Bodenteils eine Transportausnehmung (12) für Flurförderzeuge vorgesehen ist.
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